


## HKICPA Annual Award and Graduation Ceremony 2010 香港會計師公會2010年度專業資格課程頒獎及畢業禮

We sponsored the HKICPA Annual Award and Graduation Ceremony 2010 by donating to the prize fund in support of the profession. The ceremony was held on 24 September 2010.

HKICPA makes a record of 1,888 qualification programme (QP) graduates for 2010. These graduates are now eligible to complete the programme by fulfilling a three-year work experience requirement before becoming Certified Public Accountants (CPA).

Among them are our colleagues Mr Albert Lai (Deputy Manager), Ms Natalie Chow (Assistant Manager), Mr Ziv Tse (Assistant Manager), Ms Ally Leung (Senior Auditor), Ms Sandy Chung (Senior Auditor), Mr Eric Chung (Senior Tax Accountant), Mr Ron Lam (Semi-Senior Auditor) and Mr Leo Lai (Auditor).

We congratulate them on completing successfully the QP Programme of the HKICPA, gaining the knowledge and skills necessary to become a CPA. We highly appreciate their effort and dedication to the profession. We would also like to extend our continuing support and encouragement to our candidates still in the QP programme to keep on the good work. 

本公司以捐助獎學金的形式贊助香港會計師公會2010年度專業資格課程頒獎及畢業禮，從而協助會計專業的發展。頒獎及畢業禮於2010年9月24日舉行。

本年度香港會計師公會的专业資格課程畢業生共有1,888名，打破歷年紀錄，是公會歷來最多畢業生人數的一年。專業資格課程的畢業生，累積三年實際工作經驗，就可成為會計師。

本公司的黎智峰先生（副經理）、周綺雯小姐（助理經理）、謝冠威先生（助理經理）、梁家盈小姐（高級審計員）、鍾秀明小姐（高級審計員）、鍾力行先生（高級稅務員）、林滄碩先生（中級審計員），及賴錦華先生（審計員），亦是今屆的畢業生。

我們恭賀他們順利完成香港會計師公會的专业資格課程並通過評核試，取得成為註冊會計師所需的專業知識及技巧，他們的努力及對會計專業的熱忱是值得讚賞和嘉許的。對於仍在修習專業資格課程的同事們，我們同樣會為他們打氣，並給予最大的支持和鼓勵。 